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Tisztelt Elnök Asszony !

„Késlekedő környezetvédelmi nagyprojektek?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok intézni Fodor Gábor környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban
várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Állami Számvevőszék 2008. márciusában kiadott, a gazdaságfejlesztés állami
eszközrendszere működésének ellenőrzéséről szóló jelentésében a következő megállapítás
olvasható :

„A nagyprojektek műszaki és gazdasági előkészítésének és költségirányításának hiányossága i
egyaránt késleltették a hazai és EU támogatású infrastrukturális fejlesztések előrehaladását.
Pénzforgalmi szemléletben ez a körülmény akadályozta a költségvetések évi kiadásaina k
hibahatárokon belüli megtervezését . A monitoring jelentések szerint az uniós forráso k
felhasználásának tervezett ütemtől való elmaradása, így a KIOP, KA környezetvédelmi ,
közlekedési (vasúti) projektek késedelmei is hozzájárultak az NKP II . program ütemének
tarthatatlanságához . ”

Tisztelt Miniszter Úr! A fentiek alapján a kérdéseim a következők:

1. Mely környezetvédelmi nagyprojektekr ől van szó a jelentésben? Miért este k
késedelembe ezen nagyprojektek előkészítésekor?

2. Mi volt az oka az uniós források késedelmes felhasználásának ?

Budapest, 2008 . április 2.
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